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Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hviezdoslavov konaného 

dňa 25.01.2024 
o 18,00 hod. v hl. sále Kultúrneho domu vo Hviezdoslavove 

 

Prítomní:       
 
Zastupujúci starosta obce Hviezdoslavov   Ing. František Kavecký 
    
Poslanci:        RNDr. Peter Musil, PhD. 

    Ing. Adam Takáč 
Ing. Ján Karaba, MSc. 
MUDr. Mgr. Veronika Kodayová 

       Mgr. Matej Lehuta 
Martina Špaček Weissová 
Vladimír Kirschner 
Michal Vepy 

 
Hlavný kontrolór obce:         JUDr. Mário Vanc, LL.M 
 
Prednosta obecného úradu     Ing. Róbert Ottmár 
 
Ekonomicko-personálny úsek   Mgr. Rozália Cilliová    
 
Úsek školstva      ThLic. Marek Heczei, PhD.              
  
 
NÁVRH PROGRAMU: 
01. Otvorenie OcZ; určenie zapisovateľa, návrhovej komisie, overovateľov zápisnice  
02. Kontrola plnenia uznesení a aktuálneho fin. stavu Obce  
03. Odpočet práce poslancov:  

 Ing. František Kavecký 
 Mgr. MUDr. Veronika Kodayová 
 Ing. Adam Takáč 

04. Informácia o PHRSR Obce Hviezdoslavov na r. 2024 – 2028  
05. Mimoriadne odmeny pre poslancov za rok 2023: 

 Mgr. MUDr. Veronika Kodayová 
 Ing. Adam Takáč 

06. Termíny riadnych zasadnutí OcZ v roku 2024 
07. Zmluva o prebratí Letnej ulice do vlastníctva obce 
08. ZoBZ so spoločnosťou GO Pride, s.r.o. o darovaní vodnej stavby – verejného vodovodu 
a verejnej 
       kanalizácie 
09. Zmluva so spoločnosťou Rodinné bývanie, s.r.o. (vecné bremeno) 
10. Zámer otvorenia ZŠ pre šk. rok 2024/2025  
11. Rôzne 
12. Diskusia a záver  
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K bodu 1 
 
Zastupujúci starosta obce, Ing. František Kavecký, otvoril 1. zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva obce Hviezdoslavov v tomto roku, 25.01.2024 o 18:00 hod. v hl. sále 
Kultúrneho domu vo Hviezdoslavove. Skonštatoval, že zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné, prítomných je všetkých 9 poslancov. Následne odovzdal slovo 
hlavnému kontrolórovi obce, ktorý prítomných informoval, že František Kavecký je 
aktuálne poslancom a zároveň aj zastupujúcim starostom, v čase, kým prebehnú nové 
voľby. V zmysle zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, poslanec vykonávajúci funkciu 
zastupujúceho starostu nie je podľa tohto zákona krátený pri uplatňovaní svojho 
hlasovacieho práva. V súčasnosti Obec Hviezdoslavov zaslala všetky potrebné doklady 
spolu so žiadosťou o vykonanie nových komunálnych volieb Okresnému úradu Dunajská 
Streda. Aktuálne sa čaká na jej posúdenie a prípadné usmernenie k jej doplneniu. Ak sa  
vyhodnotí že je potrebné prijatie uznesenia Obecného zastupiteľstva, Obec pripraví 
všetky potrebné podklady na zaradenie tohto bodu na ďalšie zasadnutie. 
Zastupujúci starosta obce informoval, že všetky  materiály boli zverejnené včas a zároveň 
informoval o zmene v návrhu programu- o doplnení bodu „Termíny riadnych zasadnutí 
Ocz v roku 2024“ a odobratí bodu „Zásady odmeňovania poslancov OcZ a členov komisií 
OcZ“ 
Za návrhovú komisiu určil Martinu Špaček Weissovú, za overovateľov zápisnice Vladimíra 
Kirschnera a Michala Vepyho a za zapisovateľku Anetu Taňašiovú. 
 

Uznesenie č. 1/2024: 

a) OcZ schvaľuje za návrhovú komisiu:  M. Špaček Weissovú; za overovateľov zápisnice: 

V. Kirschnera a M. Vepyho a za zapisovateľku: A. Taňašiovú. 

 
P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Návrhová komisia, zapisovateľ a overovatelia zápisnice boli schválení. 

 

b) OcZ podľa § 12 ods. 5 Zák. o obecnom zriadení schvaľuje predložený návrh programu. 

 
P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba  X   

František Kavecký  X  

Vladimír Kirschner  X  
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Veronika Kodayová  X   

Matej Lehuta  X  

Peter Musil  X  

Martina Špaček Weissová  X   

Adam Takáč  X  

Michal Vepy  X  

 
 

Predložený návrh programu nebol schválený. 
 

 
c) OcZ podľa § 12 ods. 5 Zák. o obecnom zriadení schvaľuje predložený zmenený návrh 

programu s vypustením bodu: Zásady odmeňovania poslancov OcZ a členov komisií 

OcZ a pridaním bodu: Termíny riadnych zasadnutí OcZ v roku 2024. 

 
 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Predlžený návrh programu bol schválený. 

 
K bodu 2 
 
V tomto bode zastupujúci starosta obce informoval o aktuálnom finančnom stave obce. 
Stav financií spolu na účtoch a v pokladniciach k 31.12.2023 bol 946 248,60 EUR. 
Čo sa týka kontroly plnenia uznesení, všetky uznesenia z posledného zasadnutia 
obecného zastupiteľstva sú splnené okrem Uznesenia 88/2023 (VO na zhotoviteľa  diela- 
dokončenie a modernizácie Lipového námestia), ktoré sa plní. 
Následne odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi obce, ktorý doplnil, že pri uzneseniach, 
ktoré sú dlhšie otvorené je potrebné myslieť na to, že ak sa napr. schvaľuje nejaký zámer 
k uzavretiu zmluvy , od dňa schválenia uznesenia do podpisu zmluvy nemôže uplynúť viac 
ako 3 mesiace. Inak sa uznesenie stáva neplatným.  
Poslanec Lehuta sa dotazoval, či je potrebné uznesenie znova schvaľovať, alebo sa dá 
predlžiť platnosť uznesenia. Kontrolór obce odpovedal, že uznesenie je potrebné znovu 
schváliť. 
Ďalej informoval, že Obec musela v súvislosti so zmenou starostu podniknúť mnoho 
úkonov, aby mal zastupujúci starosta všetky potrebné oprávnenia (napr. v banke), 
ale dnes je už Obec pripravená normálne fungovať.  
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Uznesenie č. 2/2024: 

OcZ berie na vedomie 

a) plnenie uznesení zo zasadnutí obecného zastupiteľstva,   

b) aktuálny finančný stav vyplývajúci z predložených dokumentov. 

 
P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
 
K bodu 3 
 
Zastupujúci starosta obce oboznámil prítomných, že aspoň jedenkrát ročne je potrebné 
predniesť odpočet práce poslancov, resp. predsedov komisií. Na tomto zasadnutí 
obecného zastupiteľstva odprezentovali svoj odpočet práce 3 poslanci: 
 

 Ing. František Kavecký 
 MUDr. Mgr. Veronika Kodayová 
 Ing. Adam Takáč 

 
Ing. František Kavecký informoval, že za rok 2023 bola jeho účasť na zasadnutiach 
obecného zastupiteľstva 82%. Zastáva funkciu predsedu Komisie územného plánovania, 
výstavby a rozvoja. Táto komisia riešila v roku 2023 47 žiadostí a podnetov, 5 
urbanistických štúdií, 22 zmlúv, 9 prípadov nakladania s majetkom obce, 1 VZN, 1 
prevzatie ulice do vlastníctva obce a Zmeny a doplnky územného plánu. 
Okrem toho je členom Komisie pre kultúru a šport, zároveň členom Komisie pre verejné 
obstarávanie- projektu Vodozádržný park Hviezdoslavov a Obecná základná škola. 
Podieľa sa na projekte Areálu na Šibeničke. 
 
MUDr. Mgr. Veronika Kodayová informovala, že okrem toho, že je poslankyňa, vedie 
Komisiu pre kultúru a šport. Jej účasť na zasadnutiach obecného zastupiteľstva bola 88% 
na riadnych zasadnutiach a na mimoriadnych 0% a to z dôvodu jej zamestnania.  
V roku 2023 Komisia pre kultúru a šport riešila podujatia ako Majáles, Deň detí, Deň obce, 
vianočné trhy, Mikuláš, letné kino počas celého leta, výlety na vianočné trhy do Budapešti 
a Brna, Beh okolo Hviezdoslavova v lete a tiež v zime. 
Podporovali sa miestne športové kluby (Areál bez bariér sa doplnil o šatňu). 
Komisia pre kultúru a šport spolupracuje s Miestnym spolkom červeného kríža 
Hviezdoslavov (darovanie krvi v obci, kurzy prvej pomoci, zakúpenia 
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defibrilátora,  sanitka do prenájmu pre obecné akcie, zbierky potravín), s DHZ 
Hviezdoslavov (bezpečnosť počas športových a kultúrnych akcií v obci), s Jednotou 
dôchodcov Slovenska (podpora ich činnosti) a Sociálnou komisiu (žiadosti o udeľovanie 
nájomných bytov), ktorej je členka. 
 
Ing. Adam Takáč informoval, že je poslancom Obecného zastupiteľstva od r. 2018, je 
predsedom Komisie pre bezpečnosť a ochranu obecného majetku, členom Komisie 
územného plánovania, výstavby a rozvoja, členom Sociálnej komisie, podpredsedom DHZ 
Hviezdoslavov a tiež  s M. Vepym spoluzakladateľom spolku dobrovoľných hasičov v obci 
Hviezdoslavov. 
Jeho účasť na riadnych zasadnutiach obecného zastupiteľstva bola 78%, nižšia bola zo 
zdravotných dôvodov. Komisia pre bezpečnosť zasadala v roku 2023 štyri krát, riešila sa 
okrem iného hlavne problematika verejného osvetlenia, inštalácia dopravných zrkadiel, 
dopravné značenie, ktorého je garantom v rámci obce. Ďalej sa riešila inštalácia a výmena 
retardérov v obci, zjednosmernenie Českej ulice, identifikácia ciest na opravu a tiež 
možnosti inštalácie semaforov na križovatke Čerešňárka- Seencká cesta. 
Pomáha p. Molnárovi s komunitou susedských hliadok v obci.  
V Komisií územného plánovania, výstavby a rozvoja pôsobí od r. 2019. Aj napriek tomu, 
že nie je členom Komisie pre kultúru a šport, zúčastňuje sa na ich zasadnutiach a aktívne 
pomáha pri všetkých obecných akciách a tiež sa zúčastňuje zasadnutí Finančnej komisie. 
Ako dobrovoľný hasič sa v roku 2023 zúčastnil 2 zasadnutí predsedníctva a 3 zasadnutí 
členov DHZ.  
 
Uznesenie č. 3/2024: 

OcZ berie na vedomie odpočet práce poslancov OcZ: 

 Ing. Františka Kaveckého 
 Mgr. MUDr. Veroniky Kodayovej 
 Ing. Adama Takáča 

 
P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
K bodu 4 
Bodom tohto programu bola informácia o PHRSR obce Hviezdoslavov na r. 2024- 2028. 
Zastupujúci starosta obce informoval, že sa k jeho vypracovaniu uskutočnil zber 
anketových otázok, posledné potrebné doklady boli zo strany obce spracovateľovi 
dokumentu odoslané. . Garantom spracovania tohto dokumentu je poslanec Adam Takáč, 
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ktorý doplnil, že predpokladaný termín doručenia návrhu dokumentu by mohol byť cca 
jeden mesiac. Zároveň prítomných informoval, že tento dokument je našou päťročnicou, 
ktorá poukazuje smer, ktorým sa chce obec hýbať.  
 
Uznesenie č. 4/2024: 

OcZ berie na vedomie informáciu o stave rozpracovanosti PHRSR. 

 
P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
K bodu 5 

 
Spracovateľom a predkladateľom tohto bodu programu bol zastupujúci starosta obce Ing. 
František Kavecký. Informoval o návrhu mimoriadnych odmien pre poslancov OcZ za rok 
2023- MUDr. Mgr. Veronike Kodayovej a Ing. Adamovi Takáčovi. V dôvodovej správe sa 
uvádza: 
„ § 2, ods. 5 Zásad odmeňovania poslancov OcZ vo Hviezdoslavove a členov komisií OcZ 
znie: 
V prípadoch hodných osobitného zreteľa, najmä v prípade preukázateľnej dlhodobej 

práceneschopnosti a s tým spojenej nemožnosti osobnej účasti inak aktívneho poslanca 

OcZ, alebo v prípade, ak sa poslanec nezúčastnil na rokovaní zastupiteľstva z dôvodu 

poverenia a plnenia úloh určených zastupiteľstvom, môže byť odmena podľa bodu 2 

výnimočne priznaná poslancovi aj v prípade nesplnenia podmienok podľa bodu 3, ak o 

tom rozhodne obecné zastupiteľstvo 2/3 väčšinou hlasov všetkých poslancov. 

V prípade oboch uvedených poslancov OcZ vo Hviezdoslavove ide o aktívnych poslancov, 

ktorí sa angažujú vo viacerých komisiách a spoločenských organizáciách. Veronika 

Kodayová je predsedníčkou Komisie pre kultúru a šport a členkou Sociálnej komisie. Je 

tiež predsedníčkou Miestneho spolku Slovenského Červeného kríža Hviezdoslavov, ktorý 

zabezpečuje pravidelné dobrovoľné odbery krvi priamo v našej obci, poskytuje 

zdravotnícku asistenciu na verejných podujatiach a realizuje kurzy a školenia. 

Adam Takáč je predsedom Komisie pre bezpečnosť a ochranu obecného majetku, členom 

Sociálnej komisie a inicioval obnovenie Dobrovoľného hasičského zboru vo 

Hviezdoslavove. Ako aktívny člen DHZ sa zúčastňuje jeho aktivít a zásahov. Je garantom 

riešení dopravy v obci a je supervízorom spracovania PHRSR.  
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V prípade oboch menovaných poslancov je účasť na riadnych zasadnutiach OcZ vo 

Hviezdoslavove tesne pod hranicou potrebnou pre kumulatívne splnenie podmienok na 

získanie riadnej odmeny. 

Som preto presvedčený, že vyššie uvedené aktivity sú hodné osobitného zreteľa a 

navrhovaná odmena dorovnáva rozdiel odmeny ostatných poslancov OcZ, tak ako to 

umožňujú Zásady odmeňovania. „  

 

Uznesenie č. 5/2024: 

OcZ schvaľuje v zmysle § 2, ods. 5 platných Zásad odmeňovania poslancov OcZ vo Hviez-

doslavove a členov komisií OcZ mimoriadnu odmenu vo výške: 

847,45 Eur netto pre MUDr. Mgr. Veroniku Kodayovú 

654,67 Eur netto pre Ing. Adama Takáča. 

 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč   X 

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
 
K bodu 6 
 
Témou tohto bodu programu boli „Termíny riadnych zasadnutí OcZ v roku 2024“. 
Zastupujúci starosta obce informoval o navrhovaných termínoch.  
Poslanec Karaba sa podotkol, či termín OcZ 19.12 2024 nie je príliš neskorý na to, aby sa 
stihli splniť všetky lehoty do konca roka, napr. lehoty k VZN. Na základe tohto návrhu sa 
termín 19.12. zmenil na 12.12. 2024. 
Následne sa termín 28.11.2024 škrtol, a navrhovaný termín 31.10. sa kvôli sviatkom 
posunul na 7.11.2024. 
 

 

Uznesenie č. 6/2024: 

OcZ schvaľuje časový plán riadnych zasadnutí OcZ v roku 2024 nasledovne: 

1. 25.1.2024 

2. 29.2.2024 

3. 28.3.2024 

4. 25.4.2024 
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5. 30.5.2024 

6. 27.6.2024 

7. 26.9.2024 

8. 7.11.2024 

9. 12.12.2024 

  

 
P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
 
K bodu 7 
 
Spracovateľom a predkladateľom tohto bodu programu bol zastupujúci starosta obce, 
Ing. František Kavecký, ktorý informoval o obsahu dôvodovej správy. 
„S ohľadom na riziká, vyplývajúce z uzavretých kúpnych zmlúv medzi doterajšími 
vlastníkmi príslušných parciel a infraštruktúry a vlastníkmi nehnuteľností 
obsluhovanými z Letnej ulice, odporučila príslušná komisia prevziať ulicu do vlastníctva 
obce z dôvodov hodných osobitného zreteľa. V niekoľkých kolách sa uskutočnilo 
stretnutie vlastníkov a zástupcov komisie, zhodnotil sa technický stav, dohodol 
harmonogram opráv a uskutočnilo sa ich vyhodnotenie.  
Z obhliadky vyplynulo, že ulica je po technickej stránke vyhovujúca a požadované opravy 
boli vykonané. 
Prevzatím ulice do vlastníctva obce sa predíde rozdrobeniu vlastníctva a zabezpečí sa 
kontrola obce nad daným územím.“ 

 
Stanovisko Komisie územného plánovania, výstavby a rozvoja zo dňa 21.4.2023: 
„Komisia prijala správu subkomisie z obhliadky Letnej ulice, ktorá je prílohou tejto 
zápisnice.  Odporučila aj ďalšie rokovanie s investorom, s ktorým je potrebné prebrať 
detaily potrebných opráv. Pokiaľ bude dielo v technicky zodpovedajúcom stave, komisia 
naďalej odporúča prevziať infraštruktúru ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
Rokovanie s investorom vyvolá predseda komisie.“ 
Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Poslanec Vepy v mene obyvateľov Letnej ulice poďakoval za to, že k prebratiu ulice 
v blízkej dobe dôjde. 
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Uznesenie č. 7/2024: 

OcZ schvaľuje z dôvodov hodných osobitného zreteľa predložené Zmluvy: 
 

A, Darovaciu zmluvu medzi obcou a Annou Kováčovou, rod. Jarošovou, bytom 
Lipová ulica 96/3, 930 41 Kvetoslavov, ktorou obec nadobudne nehnuteľnosti evidované 
na LV č. 801 pre k. ú. Hviezdoslavov: 

- pozemok registra „CKN“ parc. č. 344/71, druh pozemku: zastavaná plocha a 
nádvorie o výmere 953 m2 

- pozemok registra „CKN“ parc. č. 346/107, druh pozemku: zastavaná plocha a 
nádvorie o výmere 415 m2 

- pozemok registra „CKN“ parc. č. 346/108, druh pozemku: zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 19 m2, 

- pozemok registra „CKN“ parc. č. 346/111, druh pozemku: zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 2 m2. 
 
B, Darovaciu zmluvu medzi obcou a Jánom Kováčom, rod. Kováčom a Annou 

Kováčovou, rod. Jarošovou, obaja bytom Lipová ulica 96/3, 930 41 Kvetoslavov, ktorou 
obec nadobudne nehnuteľnosti evidované na LV č. 394 pre k. ú. Hviezdoslavov: 

- pozemok registra „CKN“ parc. č. 344/70, druh pozemku: zastavaná plocha a 
nádvorie o výmere 798 m2 

- pozemok registra „CKN“ parc. č. 346/109, druh pozemku: zastavaná plocha a 
nádvorie o výmere 19 m2 

- pozemok registra „CKN“ parc. č. 346/110, druh pozemku: zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 568 m2, 
 
C, Kúpnu zmluvu medzi obcou a spoločnosťou FLÓRA CENTRUM, s.r.o., IČO 

44 167 598, so sídlom Senecká ulica 512/2A, 930 41 Kvetoslavov, ktorou obec 
nadobudne Verejné osvetlenie a Miestnu obslužnú komunikáciu s chodníkom za 
kúpnu cenu 1,20 Eur s DPH. 

 
 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 8 
 
Spracovateľom a predkladateľom tohto bodu programu bol zastupujúci starosta obce, 
Ing. František Kavecký. Informoval o obsahu dôvodovej správy. 
Návrh zmluvy vychádza z Obcou koncipovaných a transparentne zverejnených vzorov, 
publikovaných na ofic. webovom sídle Obce (viď www.hviezdoslavov.sk/3011/tlaciva-
na-stiahnutie), doplnená je o príslušné parametre stavieb vodovodu a kanalizácie. Vzory 
zmlúv vznikali v úzkej súčinnosti a spolupráci stavebného úradu, právneho úseku a 
poverených členov vecne príslušnej komisie pri OcZ (schválené na zasadnutí 26.10.2022), 
ako legislatívne vhodná odpoveď na potrebu vytvorenia transparentných podmienok, 
smerujúc k zadosťučineniu novele Zákona č. 442/202 Z. z. o ver. vodovodoch a 
kanalizáciách. 
V zmysle § 3 ods. 2 a 3 Zákona č. 442/2002 Z. z. vlastníkom verejných vodovodov a 
kanalizácií môže byť z dôvodu verejného záujmu len subjekt verejného práva. Ak 
výstavbu verejných vodovodov a verených kanalizácií zabezpečujú právnické osoby, 
ktoré nie sú subjektmi verejného práva, podmienkou pre vydanie územného rozhodnutia 
je zmluva o budúcej zmluve o prevode vlastníckeho práva k dotknutej stavbe medzi jej 
vlastníkom a subjektom verejného práva. Subjektom verejného práva je aj obec – v tomto 
prípade Obec Hviezdoslavov. Predložené zmluvy sú vyústením vzájomných rokovaní 
medzi Obcou a tzv. budúcimi darcami. 
Predmetom tejto zmluvy je záväzok Budúceho obdarovaného (Obce), že v lehote 
šesťdesiatich (60) pracovných dní odo dňa doručenia písomnej výzvy Budúceho darcu 
uzavrie s ním Darovaciu zmluvu (ďalej v texte zmluvy aj „Budúca zmluva“) s obsahom 
špecifikovaným v bode 6., článku II. Zmluvy, a to po splnení podmienok uvedených v tejto 
Zmluve ďalej. 
 
Stanovisko Komisie územného plánovania, výstavby a rozvoja zo dňa 07. 12. 2023: 
„Komisia sa oboznámila s pripomienkami k návrhu zmluvy zo strany právneho oddelenia 
obce. Z vecného hľadiska nemá výhrady k uzavretiu ZoBZ, ak právne oddelenie obce 
Hviezdoslavov po komunikácii so žiadateľom text zmluvy schváli.“ 
Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 

Uznesenie č. 8/2024: 

OcZ schvaľuje uzatvorenie predloženej Zmluvy o budúcej zmluve medzi obcou 
a spoločnosťou GO PRIDE s.r.o., so sídlom Šancová 4007/48, 811 05 Bratislava – mestská 
časť Staré Mesto, IČO: 51 154 030. OcZ zároveň poveruje povereného zástupcu obce 
uzatvorením predmetnej zmluvy. 
 
 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     
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Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
 
K bodu 9 
 
Spracovateľom a predkladateľom tohto bodu programu bol zastupujúci starosta obce, 
Ing. František Kavecký. Informoval, že sa jedná o Zmluvu o zriadení vecného bremena 
obcou Hviezdoslavov ako Povinným z vecného bremena so spoločnosťou 
Západoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s., ako Oprávneným z vecného bremena 
a spoločnosťou Rodinné bývanie s.r.o.  
Návrh zmluvy vychádza z Obcou koncipovaných a transparentne zverejnených vzorov, 
publikovaných na ofic. webovom sídle Obce (viď www.hviezdoslavov.sk/3011/tlaciva-
na-stiahnutie), resp. iných v minulostou Obcou spracovaných mustier, doplnené sú o 
príslušné parametre. Podrobne zmluvu analyzuje Stanovisko právneho zástupcu obce. 
 
Stanovisko Komisie územného plánovania, výstavby a rozvoja zo dňa 21.4.2023: 
„Komisia sa oboznámila s pripomienkami k návrhu zmluvy zo strany právneho oddelenia 
obce. Z vecného hľadiska nemá výhrady k uzavretiu ZoBZ, ak právne oddelenie obce 
Hviezdoslavov po komunikácii so žiadateľom text zmluvy schváli. “ 
Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Prílohou materiálov je aj stanovisko právneho zástupcu obce, ktorý navrhol doplniť do 
bodu 8 vyhlásenie investora v nasledovnom znení: 
„Investor vyhlasuje, že s úhradou jednorázovej odplaty podľa predchádzajúcej vety 
dobrovoľne súhlasí, nejde o platbu bez právneho dôvodu a preto na základe nej 
nedochádza/nedôjde k akémukoľvek nároku Investora voči Povinnému z vecného 
bremena na vrátenie takto zaplatenej jednorázovej odplaty.“ 
 

Uznesenie č. 9/2024: 

OcZ schvaľuje predloženú Zmluvu o zriadení vecného bremena obcou Hviezdoslavov ako 
Povinným z vecného bremena so spoločnosťou Západoslovenská vodárenská 
spoločnosť, a. s., Nábrežie za hydrocentrálou 4, 949 60 Nitra ako Oprávneným z vecného 
bremena a spoločnosťou Rodinné bývanie s.r.o., Komárňanská 1734/69, 821 05 
Bratislava- mestská časť Ružinov ako Investorom. OcZ poveruje povereného zástupcu 
starostu uzatvorením tejto zmluvy. 
 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     
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Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
 
 

K bodu 10 
 
Spracovateľmi a predkladateľmi tohto bodu programu boli ThLic. Marek Heczei, PhD., 
vedúci úseku školstva a poslanec OcZ Mgr. Matej Lehuta.  
 
Zastupujúci starosta obce poďakoval za účasť verejnosti, ktorá sa na zasadnutie OcZ 
dostavila práve kvôli tejto téme. Vysvetlil, že keďže verejnosť podľa rokovacieho 
poriadku môže diskutovať až v bode diskusia, avšak, aby sa vyhlo tomu, že bod sa schváli 
bez diskusie s verejnosťou, ktorej sa to týka, bude po vyjadrení poslancov vyhlásená 
technická prestávka na diskusiu s verejnosťou k tomuto bodu programu. 
 
Vedúci Úseku školstva ThLic. Marek Heczei, PhD. priblížil aktuálnu situáciu. Nedostatočná 
kapacita škôl nie je problémom len v obci Hviezdoslavov, ale je náročná aj iných obciach. 
Obec Lehnice vypovedala 23 obciam školský obvod pre 1. stupeň a z tohto dôvodu všetky 
obce začali bojovať s prílivom detí z okolitých obcí. Veľká Paka z kapacitných dôvodov 
tiež vypovedala školský obvod. Pre Hviezdoslavov ostal aktuálne k dispozícií len Štvrtok 
na Ostrove.  
Ešte pôvodným starostom obce bol s aktuálnou situáciou oslovený riaditeľ Regionálneho 
úradu školskej správy v Trnave. Obci boli predložené tri možnosti, ale všetky boli 
nepriaznivé v prospech obce. Prvá možnosť bola tá, aby Hviezdoslavov vzal niekto do 
svojho školského obvodu. Druhá možnosť bolo umiestnenie cca 20 detí do ZŠ v Mierove. 
Treťou možnosťou bolo to, že vec vezme do rúk Regionálny úrad školskej správe 
v Trnave, ktorý vec postúpi Ministerstvu školstva a na základe čísla domu v obci by bol 
dieťaťu určený školský obvod v rámci celého okresu Dunajská Streda.  
Celkový počet predškolákov v obci Hviezdoslavov je aktuálne viac ako 100 detí. 
Zastupujúci starosta navštívil starostku obce Hubice, ktorá nám ponúkla umiestnenie pre 
20 detí, čo je však v našej situácií nepostačujúce. Ďalšie rokovania prebehli so starostkou 
obce Eliášovce, kde je k dispozícií celá budova ZŠ. Na základe celkovej analýzy by bolo 
najrozumnejším riešením vytvorenie jedného Elokovaného pracoviska v Eliášovciach s 
tým, že by bolo možné zriadenie aj školského klubu a doprava školským autobusom. 
Proces vyraďovania bývalej Základnej školy Hviezdoslavov v minulosti nebol dotiahnutý 
do konca a škola je teda stále funkčná a teda sa vytvoriť Elokované pracovisko bude dať. 
Po mnohých diskusiách v Komisií vzdelávania, tiež s poslancami a na základe finančnej 
analýzy by bolo reálne k 1.9.2024 v Eliášovciach otvorenia minimálne 3 tried.  
Zastupujúci starosta objasnil, že najnáročnejšou ekonomickou záležitosťou tejto obce je 
MŠ. Prevádzka ZŠ by  už vďaka príspevkom od štátu bola menej náročná. Verejné 
obstarávanie na školu v Podháji je v námietkovom konaní, čím sa termín výstavby ZŠ 
výrazne znereálňuje, keďže plán obnovy počíta s tým, že koncom roka 2025 by mala škola 
skolaudovaná stáť.  
 



13 
 

Poslanec Takáč sa vyjadril, že táto téma sa riešila na mnohých sedeniach, nakoľko ide 
o ťažkú a obsiahlu tému. A keďže nedokážeme mať školu priamo v obci, tak sa hľadajú 
všetky možné riešenia. 
Zastupujúci starosta obce touto cestou poďakoval obci Eliášovce a jej pani starostke za 
ústretovosť. 
Poslanec Lehuta doplnil, že takto pred rokom sa riešilo Elokované pracovisko MŠ a zo 
strany verejnosti  chodili otázky, prečo sa nerieši aj ZŠ. Vtedy sme nemali na realizáciu 
ľudí, teraz máme v tíme človeka, ktorý má skúsenosti a keďže nevieme zabezpečiť školu  
v katastri obce, hľadáme iné možnosti. 
 
19:06 hod. vyhlásil zastupujúci starosta obce technickú prestávku a vyzval verejnosť 
k diskusii. 
 
P. Tumpachová položila otázku, že keďže sa jedná o dlhodobú vec,  prečo sa to zverejnilo 
verejnosti až teraz, pár dní pred schvaľovaním a s obyvateľmi to nikto vopred 
neprediskutoval.  
Zastupujúci starosta obce odpovedal, že nakoľko je január, považujeme komunikovanie 
celej veci včas.  
P. Heczei odpovedal na otázku, prečo obec informuje verejnosť až teraz. Dôvodom je to, 
že doteraz nebola známa definitívna odpoveď. Zákonom je dané,  že povinnosťou obce je 
poskytnúť miesto pre všetkých predškolákov. Rodičia sa následne stále môžu rozhodnúť, 
kam svoje dieťa umiestnia. Obec aj napriek tomu, že si celý proces mohla zjednodušiť, 
hľadala čo najlepšie riešenie.  
 
P. Bobor vyjadril svoj pozitívny pohľad na túto vec a spýtal sa, či je už predstava aké budú 
ďalšie najbližšie kroky. Či sa zámer týka len prvákov alebo sa plánujú otvoriť aj iné 
ročníky a či po zápise 2024, ak bude tento zámer schválený,  už bude známa informácia, 
či sa Elokované pracovisko v Eliášovciach otvorí. 
Poslanec Lehuta odpovedal, že zatiaľ sa druhy ročník neriešil,  ale ak by bol oň záujem, dá 
sa to zvážiť. 
 
P. Tumpachová sa ďalej dotazovala, či sa nemôže stať to, že po vzniku Elokovaného 
pracoviska v Eliášovciach budú mať deti určený obvod. A ak niekto bude chcieť umiestniť 
deti napr. do ZŠ v Bratislave, či ich to nebudeme nejakým spôsobom blokovať. 
P. Heczei odpovedal, že každý sa môže slobodne rozhodnúť bez ohľadu na školský obvod. 
Zastupujúci starosta obce doplnil, že po ekonomickej stránke je pre každého riaditeľa ZŠ 
mať v škole čo najviac detí. 
  
P. Tumpachová sa ďalej spýtala, či sa očakáva, že sa rodičia rozhodnú umiestniť deti do 
Elokovaného pracoviska ZŠ v Eliášovciach, keď do MŠ ich tam umiestniť nechceli a čo sa 
stane, ak sa ich dosť nezapíše? 
Poslanec Musil vysvetlil, že pri MŠ mali alternatívu- buď Hviezdoslavov alebo Eliášovce, 
teraz alternatíva nie je. Poslanec Takáč doplnil, že v tomto prípade je v pláne aj školský 
autobus, ktorý by deti zo ZŠ, na rozdiel od detí do päť rokov z MŠ, už využívať mohli. 
Zastupujúci starosta obce odpovedal, že skutočný počet detí zistíme až 1. 9. 2024 po ich 
nástupe, nakoľko do MŠ nenastúpili ani niektoré zapísané deti. 
 
P. Hiner položila otázku, že vzhľadom na to, že niektorí rodičia nie sú mobilní, či sa plánuje 
školský klub, prípadne či autobus pôjde nie len ráno ale aj poobede?  
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Poslanec Lehuta odpovedal, že odpovede v tejto chvíli ešte nemáme, ale v pláne je aj 
družina a tiež aj autobus. Akonáhle bude určený termín zápisu, budú všetky tieto 
technikálie jasné. 
 
P. Bobotová sa vyjadrila, že aktuálne majú v Elokovanom pracovisku v Eliasovciach 
umiestené dieťa, a či môže nastať situácia, že sa to na základe počtu detí neoplatí 
a Elokované pracovisko sa neotvorí. 
 Poslanec Lehuta odpovedal, že  Obci sa to oplatí až od 200 detí, ale  Obec to nerobí preto, 
že sa to oplatí.  
Zastupujúci starosta obce doplnil,  že Obec si šesť miliónov EUR eur na školu nemôže 
dovoliť vynaložiť. Pozemok na školu Obec má a hľadajú sa všetky možné riešenia 
a alternatívy. 
 
Zastupujúci starosta obce 19:31 hod. technickú prestávku ukončil. 
 
Poslanec Karaba doplnil, že v prípade Elokovaného pracoviska v Eliášovciach ide o 
neskutočne nevýhodný projekt, avšak keďže nám zákon ukladá túto povinnosť, tak to 
spravíme čo najlepšie pre dobro obyvateľov obce. 
Starosta obce doplnil informácie k diskusií, že v zmysle rokovacieho poriadku prihlásení 
poslanci môžu v diskusii k tomu istému bodu vystúpiť najviac dva krát. Vystúpenie v 
diskusii je časovo limitované na 2 minúty. Ak poslanec počassvojho prvého diskusného 
príspevku požiada predsedajúceho o predĺženie vystúpenia o ďalšie 2 minúty, ten jeho 
žiadosti vyhovie, čím ale poslanec stráca nárok na druhý diskusný príspevok v tom istom 
bode programu. Faktická poznámka nesmie trvať dlhšie ako 1 minútu 
 

Uznesenie č. 10/2024: 

OcZ schvaľuje a udeľuje súhlas so vznikom elokovaného pracoviska ZŠ Hviezdoslavov 

v N. Živote - Eliášovciach v budove bývalej Základnej školy I. Illésházyho a poveruje 

povereného zástupcu starostu obce, aby v súčinnosti s vedúcim úseku 

školstva, príslušnými komisiami zriadenými pri OcZ, najmä Komisiou pre vzdelávanie, 

a inými kompetentnými autoritami, bezodkladne vykonali všetky príslušné opatrenia 

smerujúce k vzniku elokovaného pracoviska Základnej školy Hviezdoslavov, a to od šk. r. 

2024/2025. 

 
P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 12 
 
Zastupujúci starosta obce vyzval prítomných poslancov a verejnosť k diskusií. 
 
P. Piršel ako dlhoročný obyvateľ chce apelovať na Obec v tom duchu, aby sa každoročne 
robil rozbor vody, ktorý vie detekovať okrem iného aj pesticídy. On takýmto rozborom 
z minulého roka disponuje a rozbor detekuje prítomnosť dvoch  pesticídov- atrazín a 
chloridazon , avšak zatiaľ v hodnote bezpečnej. Keďže tento rozbor stojí niekoľko tisíc 
eur, teda nie je bežne dostupný pre obyvateľov, bolo by dobré aby obec takýto rozbor 
robila a možno práve  takýto rozbor, ktorý by poukazoval na závažnosť situácie, by 
pomohol pri celom procese k dobudovaniu vodovodu a kanalizácie. V prípade potreby je 
ochotný tento rozbor obci poskytnúť. 
Poslanec Takáč sa vyjadril, že pred 2 rokmi sa takýto rozbor robil a už vtedy bol atrazín 
prítomný a bude tlačiť na to, aby sa táto situácia riešila.  
 
Následne sa zastupujúci starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a 19:45 
hod. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hviezdoslavove ukončil. 
 
 
V Hviezdoslavove 25.01.2024 
 
 
Zapisovateľ:                                         Mgr. Aneta Taňašiová     ___________________ 
 
 
Overovatelia zápisnice a uznesení:   Vladimír Kirschner    _____________________ 
 
      Michal Vepy                 ______________________ 
 
 
 
        ______________________________________ 
         Ing. Róbert Ottmár 
              Prednosta obecného úradu 
 
 
            __________________________________ 
         Ing. František Kavecký 
                   Zastupujúci starosta obce 
 
 


